
Notulen van de Algemene Ledenvergadering van Tennisvereniging Dijkzicht, op dinsdag 
18 maart 2014 in het clubhuis aan de Wester Ven te Volendam 
 
 
1. Opening om 19.30 uur 
De voorzitter opent de vergadering en heet -naast het bestuur- 13 leden welkom.  
 
2. Mededelingen  
De opblaashal wordt 5 april vanaf 8.30 uur afgebroken; de voorzitter vraagt of vrijwilligers zich 
bij hem willen melden. 
Met ingang van heden kan er digitaal worden afgehangen om op de buitenbanen te spelen. 
Vanaf a.s. donderdag kan er op alle gravelbanen worden gespeeld. 
 
3. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
4. Notulen algemene vergadering van 5 maart 2013 
Geen opmerkingen. 
 
5. Financieel verslag 2013, balans per 31 december 2013, toelichting op de balans, winst en 
verliesrekening  
Er is € 400.000 in de kantine en kleedkamers geïnvesteerd. Daarmee wordt de begroting 
overschreden. Oorzaken van deze overschrijding zijn de investeringen in het interieur en het 
camerasysteem (dat gaat ook een aanzienlijke besparing op stroomkosten opleveren). 
Daarnaast is er een apart verwarmingssysteem aangebracht voor de ruimte tussen de hallen en 
de administratieve ruimte (levert ook besparingen op). Ten slotte heeft het aanbrengen van 
trespa platen aan de voorkant van het terras niet alleen tot een fraaiere aanblik geleid, maar 
ook tot extra kosten. 
De voorziening van € 110.000 voor deze verbouwing is in mindering gebracht op het bedrag 
“investeringen”. Als rekening wordt gehouden met de bijdrage van het VSB-fonds en de 
leningen van de gemeente, bedraagt de investering voor de vereniging € 159.000. We kunnen 
€ 44.000 aan btw terugvorderen. De post langlopende schulden is toegenomen door de 
leningen van de gemeente. 
Het aantal leden is het afgelopen jaar met ongeveer 100 teruggelopen. Gelukkig zijn de 
huuropbrengsten van de hal vrijwel stabiel gebleven. 
Voor 2014 wordt een lager bedrag aan contributies en lesgelden verwacht. 
Er worden suggesties gedaan om het afhangsysteem aan het camerasysteem te koppelen en 
het afhangen van naast elkaar liggende banen te bevorderen, maar in de praktijk stuit dit op 
bezwaren. 
De tarieven worden in 2014 bescheiden verhoogd: 
Senioren van 150 naar 152 euro 
Junioren van 70 naar 71 euro 
Jongeren blijft 35 euro 
Het zomerlestarief van junioren gaat van 66 naar 68 euro. 
Het voorstel wordt aangenomen om een jongerentarief van € 120 in te stellen voor leden tussen 
18 en 21 jaar.  
Het introducé-tarief is, om oneigenlijk gebruik te voorkomen, voorlopig flink verhoogd (van 3 en 
7 euro voor jeugd respectievelijk volwassenen naar 7,5 en 15 euro). Bekeken moet worden of 
voor mensen van buiten de gemeente het oude tarief kan worden gehandhaafd. 
  
verslag kascommissie 
De kascommissie bestaat uit Dick Molenaar en Wim Tuijp. De financiële stukken zijn 
gecontroleerd en in orde bevonden: de penningmeester wordt decharge verleend. 
 
benoeming kascommissie 
Hein Tol en Klaas Rep worden benoemd in de nieuwe kascommissie. 
 



6. Jaarverslag 2013 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
Het bestuur wordt decharge verleend voor het gevoerde beleid. 
 
7. Samenstelling bestuur en commissies 
Christine de Boer verlaat de jeugdcommissie, Jacqueline Zoetebier treedt toe als nieuw lid. 
Verder zijn er geen wijzigingen. 
 
8. Door leden ingebrachte voorstellen, ingediend door tenminste 5 leden 
Deze zijn er niet. 
 
9. Rondvraag 
Er wordt de suggestie gedaan om via een geluidssignaal op ieder heel uur het moment voor het 
wisselen en betreden van de verhuurde binnenbanen aan te geven. 
Er wordt de suggestie gedaan om de knltb te bellen om meer materiaal te vragen voor 
ondersteuning bij de organisatie van open dagen. 
In de afhangruimte moet gelegenheid worden gegeven posters op te hangen van b.v. 
aankondigingen van toernooien van andere verenigingen; ook een whiteboard of prikbord voor 
mededelingen zou erg welkom zijn. 


